
ZÁPIS Z 35. JEDNÁNÍ REDAKČNÍ RADY MĚSÍČNÍKU PRAHA 10 
 
Datum jednání: 22. 9. 2022 
Místo jednání: online 
Začátek jednání: 8.30 hod. / Konec jednání: 9.15 hod. 
Jednání řídil: Piří Komrska, člen předsednictva redakční rady  
Počet přítomných členů: 5, rada je usnášeníschopná  
Přítomni: Pavel Mareš, Lukáš Tyl, Jiří Komrska, Denisa Řezníčková, Michal Kočí 
Omluven: David Kašpar 
Tajemník a zapisovatel: Marcel Pencák (redaktor) 
Počet stran: 1 + 1 (příloha) 
_________________________________________________________________________________ 
Návrh programu jednání RR č. 35/2022: 
 
1. Zpětná vazba k zářijovému číslu měsíčníku. 
2. Tematický plán říjnového čísla. 
3. Různé 
 
Schválení zápisu z 34. jednání RR. 
Za ověřovatele zápisu navržen Lukáš Tyl. 
Hlasování: pro 5, proti 0, zdržel se 0. / SCHVÁLENO 
_________________________________________________________________________________ 
1. ZPĚTNÁ VAZBA K ZÁŘIJOVÉMU ČÍSLU MĚSÍČNÍKU. 
 
-Pavel Mareš zopakoval výtku k editorialu. Zformuloval stanovisko své strany: „Koalice Vlasta se 
domnívá, že editorial Jany Komrskové je mimo pravidla, která se dohodla při obnově časopisu. 
Obsahuje pasáže, které patří do názorové rubriky, nikoliv do úvodníku, který je určen pro 
představitele městské části.“ 
-Členové redakční rady ještě krátce diskutovali o podobě vydání, ale nepřednesli další 
připomínky. 
_________________________________________________________________________________ 
2. TEMATICKÝ PLÁN ŘÍJNOVÉHO ČÍSLA. 
 
-Redaktor M. Pencák představil návrh řazení a obsahu říjnového čísla.  
-J. Komrska pro nedořešenou otázku aktuálního editorialu navrhl, aby jej napsala tajemnice 
úřadu 
-proběhla diskuze ohledně navrženého zveřejnění nabídky kurzů pořádaných Klubem K2, 
nakonec dohodnuto, že je možné zdarma publikovat jen informace o možnosti využití herny 
-M. Kočí položil dotaz, jak nakládat s texty, které posílají různé sociální služby. 
-P. Mareš navrhl zpracovat návod, jak v těchto případech postupovat. 
_________________________________________________________________________________ 
3. RŮZNÉ 
 
-Redaktor M. Pencák informoval o praktické nerealizovatelnosti rubriky Politické fórum 
v listopadovém čísle z důvodu formování nového zastupitelstva. 
-Členové RR diskutovali o kontinuitě stávající redakční rady v období po volbách. 
-V souvislosti s přípravou dalšího čísla měsíčníku byl domluven termín příštího jednání redakční 
rady (od 8.30 online): 27. 10. 2022. 
 
 
 
____________________________     ____________________________   
Zapisovatel: Marcel Pencák    Ověřovatel: Lukáš Tyl 


